

Name change notification for High Yield Account

With effect from 3 May 2017, please be informed that the High Yield Account will be renamed as Privilege Account.

All references to “*High Yield Account*” in the terms and conditions governing the High Yield Account (“Terms”) will be revised to “*Privilege Account*”. Save for this foregoing revision, all Terms remain unchanged, and shall continue to be binding on you.

For more information, please call our 24-hour Privilege Concierge at 1800 222 9889 or your dedicated Client Advisor should you require any further assistance.

Deposit Insurance Scheme

Singapore dollar deposits of non-bank depositors and monies and deposits denominated in Singapore dollars under the Supplementary Retirement Scheme are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to S\$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law. Monies and deposits denominated in Singapore dollars under the CPF Investment Scheme and CPF Retirement Sum Scheme are aggregated and separately insured up to S\$50,000 for each depositor per Scheme member.

United Overseas Bank Co. Reg. No. 193500026Z

高利账户更名通知

自 2017 年 5 月 3 日起生效，高利账户（“High Yield Account”）将更名为尊享账户（“Privilege Account”）。

在高利账户管理条规中提及的所有“高利账户”将修订为“尊享账户”。除此修订外，所有条款保持不变，并继续对您具有约束力。

有意了解详情，或需要进一步协助，请拨我们的 24 小时尊享礼宾服务电话 1800 222 9889 或联络您在我行的专属客户顾问。

存款保险计划

根据法律规定，凡是非银行（例如：个人、企业及组织）存户，在每计划会员所持有的新元存款以及在退休辅助计划下所存放的新元存款都获得新加坡存款保险公司承保总额高达5万新元。每存款者在每计划会员所持有的公积金投资计划和公积金退休计划下所存放的新元存款，受保总额高达5万新元。

大华银行有限公司

公司注册号码 193500026Z